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ZÁPIS Z 5. ZASEDÁNÍ 
DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ POLICKA 

V ROCE 2020 
konaného dne 11. srpna 2020 v 9.00 hod. 

v zasedací místnosti MěÚ v Polici nad Metují 
 

Přítomní členové: Ing. J. Beran, Ing. J. Krtička, Mgr. M. Maroul, Ing. M. Šrůtek, B. 
Klímová, V. Friml, J. Cibulka, P.Šubíř 

 
Omluvení členové:  
 
Hosté:     Ing. Helena Ištoková, Jana Košová 
   
Zapisovatel : Martin Zeman 
 
Ověřovatel:   Ing. M. Šrůtek 
 
 

Volba ověřovatele zápisu 
 
Navržený ověřovatel: Ing. Milan Šrůtek 
  
 Usnesení č.01/05/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje Ing. Milana Šrůtka ověřovatelem zápisu.  
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
Volba zapisovatele zápisu 
 
Navržený zapisovatel: Martin Zeman 
 
Usnesení č.02/05/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje Martina Zemana zapisovatelem.  
 Pro:       8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 

PROGRAM: 
 
1. Zahájení 
2. Efektivní a profesionální veřejná správa – informace, krácení dotace, financování vlastního 

podílu 
3. Diskuze 
4. Závěr 
 
 
1) ZAHÁJENÍ 

Přítomné uvítal předseda svazku Ing. Jiří Beran a představil navržený program.  
Přítomni jsou všichni členové. Zasedání je usnášeníschopné. 
 

Usnesení č.03/05/2020 
Výbor DSO Policka schvaluje navržený program.  

 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
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2) EFEKTIVNÍ A PROFESIONÁLNÍ VEŘEJNÁ SPRÁVA REGIONU DSO POLICKO 

J. Beran podal informace o ukončení projektu, celkové výši obdržené dotace, která byla 
z důvodu pochybení při zadávání zakázky krácena o 5%. Zadávání zakázky administrovalo 
CEP, a.s. na základě příkazní smlouvy. Ze zdůvodnění pochybení a příkazní smlouvy 
vyplývá, že pochybil příkazník, tedy CEP, a.s. Předseda představil dvě možné varianty řešení, 
kdy v diskusi se starostové jednoznačně přiklonili k první variantě, tedy pochybení 
nerozporovat (ani není možné), část dotace vrátit a požadovat náhradu po CEP, a.s.  

 
Usnesení č.04/05/2020 
 Výbor DSO Policka schvaluje na základě výzvy k vrácení dotace nebo její části Čj.: 
MPSV-2020/140835-832 (viz. příloha), vrácení části dotace poskytnuté na realizaci projektu 
č. CZ.03.4.74/0.0/0.0/16_058/0007403 Efektivní a profesionální veřejná správa regionu DSO 
Policko ve výši 167 158,- Kč.  
 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
Usnesení č.05/05/2020 
 Výbor DSO Policka schvaluje na základě závěrů z ex post kontroly poskytnuté dotace 
(pochybení při stanovení hodnotících kritérií v rozporu se zákonem) a dle podmínek příkazní 
smlouvy uzavřené s CEP, a.s. zahájení řízení o náhradu škody a pověřuje předsedu svazku 
Ing. Jiřího Berana jednáním v této záležitosti.  
 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 

 
V další části tohoto bodu seznámil předseda svazku starosty s konečnou bilancí daného 

projektu, včetně výše vlastního podílu. Projekt byl víceletý, doznal několika změn a 
s ohledem na nižší vysoutěženou cenu se také úměrně snížila částka na nepřímé náklady 
projektu. Proto je vlastní podíl v konečné fázi vyšší, než se předpokládalo. Starostové se 
jednoznačně shodli, že nejspravedlivější a nejsnazší bude částku rozdělit poměrem dle počtu 
obyvatel v jednotlivých obcích. 

 
Návrh na dofinancování dle jednotlivých obcí: 
 
 
 

Obec 
poč. 
obyvatel 93,- Kč/ob. 

Bezděkov 592 55056 
Bukovice 367 34131 
Česká Metuje 292 27156 
Machov 1081 100533 
Police 4025 374325 
Suchý Důl 416 38688 
Velké Petrovice 425 39525 
Žďár 654 60822 
celkem 7852 730550 
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Usnesení č.06/05/2020 
 Výbor DSO Policka schvaluje mimořádný příspěvěk obcí ve výši 93,-Kč na obyvatele 
na dofinancování vlastního podílu v rámci projektu Efektivní a profesionální veřejná správa 
regionu DSO Policko. 
 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
3) DISKUZE 

P. Šubíř informoval o záměru Petra Malíka na Ostaši uspořádat setkání k 600 letům od 
husitských válek v termínu 30.5.2021.  
 
J. Beran informoval o akci PSO nazvané Sousedská – v termínu 6.9.2020 18-22 hodin a 
požádal starosty o informaci, zda-li mají k dispozici na obcích nějaké lavice či pivní sety. 
Starostové přislíbili informovat o počtu lavic a jejich zapůjčení na tuto akci.  
Dále zazněla informace o oslavách 100 let Merkuru 29.8.2020.  
 
J. Beran dále informoval o projektu Oplatky z Policka, kde je aktuálně možná změna 
obalu oplatek. Starostové souhlasí se změnou obalu oplatek dle uvážení IC Police nad 
Metují.  
 
M. Zeman informoval o termínu školení na program WEGAS od firmy EnviPartner, které 
je hrazeno z projektu Efektivní správy, a které dosud neproběhlo. Termín se po dohodě 
starostů stanovil na 22.9.2020 na Bezděkově n. M. ve 13 hodin.  
 
Dále proběhla diskuze na téma kalendáře Policko 2021. Starostové nejsou s aktuální 
skladbou fotografií spokojení a p. Šrejber bude vyzván k dodání fotografií dle zadání a 
požadavků starostů obcí. Tisk se tímto odsouvá cca na konec září.  

 
4) ZÁVĚR 

Příští veřejné zasedání se uskuteční Bezděkově n. M v termínu 22.9.2020 od 15 hodin.  
 
 

 Ing. Beran poděkoval přítomným a ukončil zasedání.  
 
 

 
 

Zapsal: Martin Zeman 
V Polici nad Metují 11.8.2020 

 
 
 
 
 
 
 

…………………………………………..        …………………………………………... 
 Ing. Jiří Beran Ing. Milan Šrůtek 
 předseda svazku ověřovatel 


